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Site Visit to CKR CLC & YMT Contracts by HKIE YMC 

 

The Hong Kong Institution of Engineers – Young Members Committee visited Central Kowloon Route 

(CKR) – Community Liaison Centre (CLC) and Yau Ma Tei sites on 22 July 2023. The Yau Ma Tei East and 

Yau Ma Tei West Project Teams presented CKR Project and Yau Ma Tei Contracts to the participants by 

utilizing the interactive exhibits at CLC. Followed by a site walk to Yau Ma Tei, the participants had a 

better understanding of the construction method and difficulties at Yau Ma Tei Contracts. 

 

香港工程師學會 ─ 青年會員事務委員會 

參觀中九龍幹線社區聯絡中心及油麻地工程 

 

香港工程師學會 ─ 青年會員事務委員會於2023年7月22日參觀了中九龍幹線社區聯絡中心及油麻

地工地。油麻地東及油麻地西工程團隊透過中九龍幹線社區聯絡中心的各項互動設施，向參加者

介紹了中九龍幹線及油麻地工程。隨後，參加者前往油麻地參觀工地，了解更多油麻地工程的施

工方法及挑戰。 

 

 

 



 

 



 

 


